
Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 27. 10. 2009 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
Začiatok zasadnutia:  08.00 h 
Ukončenie zasadnutia:     11.45 h  
   
Prítomní:            31 poslancov MsZ  
                               – podľa prezenčnej listiny  
 
Ospravedlnení:  
    
Ďalej prítomní:     Ing. Ján Bodnár – primátor mesta 

Mgr. Ľudovít Fábry – prednosta MsÚ 
Ing. Jana Michaličková – hlavná  kontrolórka 
PhDr. Ján Lauf – riaditeľ sekretariátu primátora mesta 

                              Darina Kotianová – vedúca sekretariátu primátora 
   PhDr. Ivona Vojtášová – hovorkyňa mesta pre občanov a médiá 
                              Mgr. Barbora Bajgarová – riaditeľka sekretariátu prednostu MsÚ 
   Martina Boboková – referent pre servis MsR a MsZ  
   Ing. Milan Kučík – vedúci odboru vnútornej správy 
   Mgr. Dagmar Jenisová – vedúca právneho oddelenia 
   Ing. Katarína Bašková – vedúca ekonomického odboru   
         Ing. Viola Čmiková – vedúca majetkového oddelenia 
   Ľubica Burešová – referent správy majetku mesta 
   Ing. Ľudmila Richterová – vedúca odboru DPO a S    

Mgr. Vlasta Miklasová – vedúca odboru starostlivosti o občana  
   Ing. Milan Rybanský – vedúci odboru školstva 

Ing. arch. Vladimír Falat  – vedúci odboru výstav. a RR 
Ing. arch. Stanislav Mečiar – vedúci oddelenia ÚP, ŽP a RR 
Mgr. Ivan Benca – ref. pre oblasť školstva, šk. infraštruktúry a vzdel. 

                               Ing. Peter Paulík - riaditeľ KaSS 
   JUDr. Marián Mikula – náčelník  MsP   
   Ing. Soňa Tencerová – zástupkyňa spol. UNIPA, spol. s r. o. 

Ing. arch. Milan Chmura – konateľ Prievidza Invest, spol. s r. o. 
    
                                 – podľa prezenčnej listiny  

 
         masmédiá, občania  
         – podľa prezenčnej listiny  

 
 
 

- k bodu 1 – 
Otvorenie 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril a privítal na rokovaní Mestského zastupiteľstva v  

Prievidzi (ďalej len MsZ) všetkých prítomných poslancov, zúčastnených zástupcov 
jednotlivých odborov a oddelení mestského úradu, novinárskej obce, regionálnej  televízie, 
hostí a občanov.  
 



Primátor mesta uviedol, že všetci pozvaní dostali pozvánky a  konštatoval, že na 
začiatku rokovania za účasti 24 poslancov, teda nadpolovičnej väčšiny, je zasadnutie MsZ 
uznášania a rokovania schopné. 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, prítomných oboznámil so zložením pracovného 
predsedníctva: predseda poslaneckého klubu Ján Dobrovodský, Ing. Milan Dérer – zástupca 
primátora mesta, Mgr. Ľudovít Fábry - prednosta MsÚ,  Ing. Jana Michaličková - hlavná 
kontrolórka. 
  

Ďalej primátor mesta uviedol, že za spravodajcu mestskej rady bola určená Eva 
Tomanová a za overovateľov zápisnice z MsZ menoval Gabriela Čaudera a Júliusa Uríka.  
 

Na základe návrhu Ing. Jána Bodnára,  primátora mesta, boli do návrhovej 
komisie poslancami MsZ zvolení: 
MUDr. Gabriel Šimko, MPH - predseda,  
Jozef Krško – člen,  
Ing. Jozef Polerecký – člen.  
K návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 321/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za  
  

Po hlasovaní poslancov MsZ primátor mesta požiadal členov návrhovej komisie, aby 
zaujali svoje miesta. 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, ďalej konštatoval, že návrh programu MsZ a návrh 
programu bodu – „Rôzne“ v písomnej forme boli spolu s materiálmi doručené všetkým 
poslancom MsZ.  
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, sa ďalej informoval, či niekto z prítomných nemá návrh na 
doplnenie programu. Keďže nikto nedoplnil program, dal hlasovať o predloženom návrhu 
programu.  
    
P r o g r a m   MsZ v Prievidzi: 
1. O t v o r e n i e  
2. Vyhodnotenie uznesení MsZ 
3. Návrh Doplnku č. 1 k VZN mesta Prievidza č. 100/2009 o určení názvov ulíc a číslovaní 

budov v meste 
4. Návrh Doplnku č. 2 k VZN mesta Prievidza č. 94/2006 o podmienkach predaja výrobkov 

a poskytovania služieb na trhových miestach na území mesta Prievidza 
5. Návrh Doplnku č. 1 k VZN mesta Prievidza č. 95/2006 o trhových poriadkoch predaja 

výrobkov a poskytovania služieb na trhových miestach na území mesta Prievidza 
6. Návrh VZN mesta Prievidza č. 103/2009 o podmienkach výlepu plagátov na území mesta 

Prievidza 
7. Návrh zmeny č. 11 Územného plánu mesta (sídelného útvaru) Prievidza a návrh Doplnku 

č. 7 k VZN mesta Prievidza č. 31/1995 o územnom pláne sídelného útvaru 
8. Návrh Zmluvy o partnerstve a spolupráci   
9. Návrh II. úpravy programového rozpočtu mesta Prievidza na rok 2009 
10. Žiadosti o zriadenie vecných bremien a majetkoprávne vyporiadanie 
11. Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku 
12. R ô z n e 
13. D i s k u s i a     p r e     o b č a n o v  (od 10,00 h do 11,00 h) 
14. I n t e r p e l á c i e     p o s l a n c o v  
15. Z á v e r 

 
 



P r o g r a m   bodu č. 12 –  „   R ô z n e   “ 
1. Žiadosť Združenia pre rozvoj regiónu horná Nitra – Regionálnej rozvojovej agentúry 

Prievidza o finančný príspevok 
2. Žiadosť spoločnosti KL Production, s.r.o., o finančný príspevok a bezplatné poskytnutie 

športovej haly v Prievidzi 
3. Žiadosť Základnej školy, Ul. Rastislavova v Prievidzi, o poskytnutie finančného príspevku  
4. Informácia o  pripravovanom projekte 
  

K predloženému návrhu programu prijalo MsZ uznesenie č. 322/09, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za   
 
 

- k bodu 2 - 
Vyhodnotenie uznesení MsZ 

 
Mgr. Ľudovít Fábry, prednosta MsÚ, uviedol, že v materiáli Vyhodnotenie uznesení 

MsZ je za roky 1997 - 2009 celkovo v sledovaní 54 uznesení, alebo častí uznesení. Materiál 
obsahuje 6 uznesení, ktoré sú po ich vyhodnotení splnené a navrhnuté na vypustenie zo 
sledovania, 5 uznesení je pozastavených a 1 uznesenie je navrhnuté na opravu. Informoval, 
že súčasťou materiálu vyhodnotenie uznesení sú aj správa o výsledkoch kontrol a stanovisko 
k plneniu uznesení. Následne sa čiastočne vyjadril k všetkým uzneseniam navrhnutých na 
vypustenie zo sledovania v poradí podľa predloženého materiálu.  

Do rozpravy sa prihlásila Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, a informovala sa na 
niekoľko uznesení v rámci vyhodnotenia uznesení a to: 
Uznesenie č. 66/I./99 – v znení vyhodnotenia nie je uvedený termín kedy bola zaslaná 
urgencia na obchodný súd. Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia, uviedla, že 
urgencia bola zaslaná v roku 2008,vo veci nedošlo k žiadnej zmene, všetko je v právomoci 
obchodného súdu. 
Uznesenie č. 373/II./04 – Dňa 26. 05. 2008 bola zaslaná urgencia ŽSR na vybavenie 
majetkovoprávneho vyporiadania pozemkov pod autobusovou stanicou, chcela vedieť či je 
vo veci niečo nové. Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia, informovala ,že 
v tomto prípade viazne komunikácia so ŽSR, dochádza k zmenám kompetencií. ŽSR bol 
zaslaný návrh kúpnej zmluvy, zatiaľ neboli mestu doručené ani návrhy na zmenu zmluvy ani 
podpísaný exemplár. 
Uznesenie č. 211/II./07 – odporučila, aby bolo toto uznesenie zrušené a následne, keď budú 
finančné prostriedky na kosenie zahrnuté v rozpočte, prijalo by sa aktuálne uznesenie. Ing. 
arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a RR, uviedol, že školy sa zatiaľ nekosili, 
nakoľko nie je dostatok finančných prostriedkov v rozpočte mesta. 
Uznesenie č. 392/II./05 – majetkovoprávne vyporiadanie nehnuteľnosti v k. ú. Hradec – 
existujúca komunikácia Pavlovská ulica. Mgr. Jenisová, vedúca právneho oddelenia, 
informovala, že ešte nebola vykonaná kolaudácia. 
Uznesenie č. 254/II./05 – prestavba 3 pavilónov ZŠ na Ul. S. Chalupku na domov pre 
dôchodcov. Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a RR, informoval, že projekt je 
pred dokončením a počíta sa s finančnými prostriedkami z fondov EÚ.  
 
 Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, informovala o stanovisku hlavnej 
kontrolórky mesta k plneniu uznesení MsZ a uviedla, že z celkového počtu 6 uznesení 
navrhnutých na vypustenie zo sledovania, boli vybrané na kontrolu 4 uznesenia, a to 
uznesenia č. 223/09, 269/09, 85/08 a 470/08. Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka 
mesta, konštatovala, že vykonanými kontrolami nebol zistený nesúlad medzi podmienkami 
schválenými v uzneseniach a vyhodnotenými uzneseniami navrhnutými na vypustenie zo 
sledovania. V závere svojho vystúpenia uviedla, že v období od 26. 08. 2009 do 27. 10. 2009 
bolo ukončených 6 kontrol a bolo rozpracovaných 10 nových kontrol, jedna kontrola bola 



ukončená dňa 26.10.2009 bez zistenia nedostatkov. Ing. Jana Michaličková, hlavná 
kontrolórka mesta, sa ešte vyjadrila k návrhu Heleny Dadíkovej, poslankyne MsZ, 
k uzneseniu č. 211/II./07 a odporučila, aby bolo toto uznesenie zrušené a nie len vypustené 
zo sledovania. 
 K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 323/09, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 31 poslancov za 

 
 

- k bodu 3 - 
Návrh Doplnku č. 1 k VZN mesta Prievidza č. 100/2009 o určení názvov ulíc  

a číslovaní budov v meste 
 

 Ing. Milan Kučík, vedúci odboru vnútornej správy, informoval o návrhu doplnku 
k VZN č. 100/09 o určení názvov ulíc a číslovanie budov v meste a uviedol, že v časti mesta 
Kopanice vzniká z dôvodu výstavby rodinných domov potreba pomenovať novú ulicu, ktorá 
vznikne napojením sa na jestvujúcu komunikáciu s názvom „Na karasiny“. Na Mestský úrad 
v Prievidzi bola doručená žiadosť o pomenovanie novej ulice, ktorá bude prístupovou 
komunikáciou pre budovy vznikajúce na jednotlivých parcelách danej lokality. V časti mesta 
Kopanice sa v danej lokalite nachádza viacero ulíc pomenovaných podľa názvov stromov: 
Agátová ulica, Dubová ulica, Bôrová ulica, Smreková ulica a iné. Na základe žiadosti 
o pridelenie názvu ulice, v súlade s plánovanou výstavbou, navrhuje evidencia budov MsÚ – 
odbor vnútornej správy, po konzultácii s vedúcim oddelenia územného plánovania, životného 
prostredia a regionálneho rozvoja a po odporučení Názvoslovnou komisiou pre novú 
komunikáciu názov: Bazová ulica. VZN nadobudne účinnosť od 01. 12. 2009 a to z dôvodu 
volieb do VÚC, ktoré sa budú konať dňa 14. 11. 2009. 

MsZ uznesením č. 324/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo Doplnok č. 1 k VZN 
mesta Prievidza č. 100/09 o určení názvov ulíc a číslovaní budov v meste. 
Hlasovanie: 31 poslancov za 
 
 

- k bodu 4 - 
Návrh Doplnku č. 2 k VZN mesta Prievidza č. 94/2006 o podmienkach predaja výrobkov 

a poskytovania služieb na trhových miestach na území mesta Prievidza 
 
 Ing. Ľudmila Richterová, vedúca odboru daní, poplatkov, obchodu a služieb, 
informovala o potrebe schválenia doplnku k VZN č. 94/06 o podmienkach predaja výrobkov 
a poskytovania služieb na trhových miestach na území mesta Prievidza. Uviedla, že 
Predložená úprava VZN vychádza z aktuálnych zmien, ktoré boli schválené v MsZ a  na 
základe návrhu spoločnosti TEZAS, spol. s r. o. Rušia sa trhoviská na Ulici G. Švéniho a na 
Ulici J. M. Hurbana. Trhovisko na Ulici G. Švéniho by malo mať zachovanú prevádzku do 
konca roka, preto sa pre toto ustanovenie navrhuje neskoršia účinnosť od 01. 01. 2010. Pri 
príležitostných trhoch dochádza k zmene správcu trhového miesta - viacúčelová športová 
hala z Hornonitrianskych baní Prievidza, a. s., na spoločnosť CITY ARENA, s. r. o., (zmluva 
o prechode práv a povinností).  Ďalej sa pôvodne navrhlo vypustenie obmedzenia 
organizovať príležitostné trhy v priestoroch KaSS a viacúčelovej športovej hale maximálne 1 
x mesačne, a však proti vypusteniu tohto bodu boli vznesené pripomienky a po spoločnej 
konzultácii bolo dohodnuté, že tento bod ostáva súčasťou VZN. Doplnené je ustanovenie na 
základe  uznesenia MsZ č. 295/III/09 o právomoci primátora mesta rozhodnúť, že sa 
príležitostný trh nebude konať. Z legislatívneho hľadiska sa zrušené zákony vo veci ochrany 
spotrebiteľa nahrádzajú súčasným platným predpisom. 



  MsZ uznesením č. 325/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo Doplnok č. 2 k VZN 
mesta Prievidza č. 94/2006 o podmienkach predaja výrobkov a poskytovania služieb na 
trhových miestach na území mesta Prievidza. 
Hlasovanie: 31 poslancov za 
 

 
- k bodu 5 - 

Návrh Doplnku č. 1 k VZN mesta Prievidza č. 95/2006 o trhových poriadkoch predaja 
výrobkov a poskytovania služieb na trhových miestach na území mesta Prievidza 

 
Ing. Ľudmila Richterová, vedúca odboru daní, poplatkov, obchodu a služieb, uviedla, 

že zmena a doplnenie VZN č. 95/2006 vychádza zo zmeny VZN č. 94/2006. V dôsledku 
zrušenia trhovísk na Ulici G. Švéniho a J. M. Hurbana sa vypúšťajú časti s trhovými 
poriadkami pre tieto trhoviská. V časti V. dochádza k zmene z titulu prechodu práv 
a povinnosti pri správe športovej haly z HBP, a. s., na spoločnosť CITY ARENA, s. r. o., čím 
sa správcom trhového miesta stáva táto spoločnosť. Z dôvodu zmeny legislatívy sa vypustilo 
ustanovenie o inšpekčných knihách a zrušené zákony vo veci ochrany spotrebiteľa sa 
nahrádzajú platným predpisom č. 250/2007 Z. z. Posunutá účinnosť bodu 2  5 nadväzuje na 
zrušenie trhoviska na Ul. G. Švéniho k 31. decembru 2009. 
  MsZ uznesením č. 326/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo Doplnok č. 1 k VZN 
mesta Prievidza č. 95/2006 o trhových poriadkoch predaja výrobkov a poskytovania služieb 
na trhových miestach na území mesta Prievidza. 
Hlasovanie: 31 poslancov za 
 
 

- k bodu 6 - 
Návrh VZN mesta Prievidza č. 103/2009 o podmienkach výlepu plagátov na území 

mesta Prievidza 
 

  Ing. Peter Paulík, riaditeľ KaSS, uviedol, že toto VZN je predložené na schválenie 
z dôvodu, že neexistuje právny predpis o vylepovaní informačných plagátov a tak nie je ani 
možné neoprávnené vylepovanie akokoľvek postihovať. Schválením tohto VZN budú 
vymedzené  miesta pre komerčné umiestnenie plagátov a iných nosičov informácií na 
plagátových plochách mesta Prievidza.   
 MsZ uznesením č. 327/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo VZN mesta Prievidza 
č. 103/2009 o podmienkach vylepovania plagátov na území mesta Prievidza. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
   
 

- k bodu 7 - 
Návrh zmeny č. 11 Územného plánu mesta (sídelného útvaru) Prievidza a návrh 

Doplnku č. 7 k VZN mesta Prievidza č. 31/1995 o územnom pláne sídelného útvaru 
 
Ing. arch. Milan Chmúra, odborný referent územného plánovania, uviedol, že sa predkladá 
materiál č. 57/2009 Návrh zmeny č. 11 územného plánu mesta (sídelného útvaru) Prievidza. 
Súčasťou materiálu je návrh Doplnku č. 7 k VZN č. 31/1995 o územnom pláne mesta 
(sídelného útvaru). Materiál je spracovaný na základe požiadavky vedenia mesta doriešiť 
novú plochu pre priemyselnú výrobu a vytvoriť možnosti pre nové pracovné príležitosti 
v meste Prievidza.  Spracovanie Zmeny č. 11 k ÚPN M Prievidza obstaralo mesto Prievidza 
vo firme AGS ateliér so sídlom v Prievidzi. Po spracovaní Zmeny č. 11 oznámilo mesto 
Prievidza dňa 12. 01. 2009 verejnou vyhláškou prerokovanie dokumentácie. Oznámenie 
o prerokovaní Zmeny bolo zverejnené v regionálnych masmédiách Dokumentácia bola 



vystavená k nahliadnutiu na úradnej tabuli na objekte mestského úradu a sprístupnená 
k vysvetleniu na oddelení územného plánovania, životného prostredia a regionálneho 
rozvoja. Pri prerokovaní Zmeny č. 11 ÚPN M Prievidza boli vznesené pripomienky. V návrhu 
vyhodnotenia je definovaný návrh rozhodnutí, ako sa naloží s pripomienkami. Prílohou 
správy o prerokovaní je návrh vyhodnotenia pripomienok.  

MsZ uznesením č. 328/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo  Zmenu č. 11 
Územného plánu mesta (sídelného útvaru) Prievidza a návrh Doplnku č. 7 k VZN mesta 
Prievidza č. 31/1995 o územnom pláne sídelného útvaru. 
Hlasovanie: 30 poslancov za 
 
 

- k bodu 8 - 
Návrh Zmluvy o partnerstve a spolupráci 

 
Ing. Peter Poláček, zástupca Nitrianskeho vedomostného regiónu, prítomných 

informoval o možnosti uzatvorenia zmluvy o partnerstve a spolupráci s vybranými obcami, 
mestami a subjektami regiónu, za účelom využitia príležitostí čerpania finančných zdrojov EÚ 
v Operačnom programe informatizácia spoločnosti a vytvorenia vedomostného regiónu. 
Predmetom zmluvy je spolupráca v oblasti elektronizácie verejnej správy, digitalizácie, 
vizualizácie, sprístupňovania historického, kultúrneho, duchovného a intelektuálneho 
dedičstva. 
 MsZ uznesením č. 329/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo uzatvorenie zmluvy 
o partnerstve a spolupráci. 
Hlasovanie: 30 poslancov za 
  
  

- k bodu 9 - 
Návrh II. úpravy programového rozpočtu mesta Prievidza na rok 2009 

 
Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického odboru, uviedla, že nakoľko v priebehu 

II. polroku 2009 dochádza k ďalšiemu rozsiahlemu výpadku príjmov z rozpočtu mesta (výnos 
z dane z príjmu fyzických osôb a kapitálové príjmy) mesto Prievidza na zasadnutí MsZ dňa 
25. 08. 2009 prijalo úsporné a racionalizačné opatrenia zamerané na zníženie negatívnych 
dôsledkov hospodárskej krízy na rozpočet mesta Prievidza v roku 2009. Materiál návrhu II. 
úpravy rozpočtu mesta nadväzuje na objemy finančných prostriedkov schválených v I. 
úprave rozpočtu dňa 30. 06. 2009.  
V príjmovej časti II. Úpravy rozpočtu mesta v r. 2009 dochádza celkom k zníženiu príjmov 
o sumu 2 275 251,00 € (68 544 tis. Sk), ktorá pozostáva zo: 
a) zníženia príjmov v dôsledku úsporných a racionalizačných opatrení mesta prijatých 
v MsZ dňa 25. 08. 2009 spolu vo výške 1 689 448,00 € (50 896 tis. Sk) t. j., dochádza:  
-  k zníženiu podielovej dane o 1 025 448,00 € (30 893 tis. Sk) 
- k zníženiu kapitálového príjmu z predaja hotela Magura 664 000,00 € (20 003 tis. Sk) 
b) zníženia účelových (dodatočných) príjmov mesta o 677 605 € (20 413 tis. Sk)  
(v roku 2009 nebude príjmom rozpočtu dotácia na rekonštrukciu ZŠ Rastislavova vo výške 1 
177 732,00 € (35 480 tis. Sk) a mesto dostalo v 09/2009 novú dotáciu na generálnu opravu 
Riečnej ul. vo výške 408 597,00 € (12 309 tis. Sk)  
c) navýšenia dodatočných príjmov na chránenú dielňu MsP a refakturáciu fin. 
prostriedkov z projektu ECDL z roku 2008 v objeme 90 685,00 € (2 732 tis. Sk)  
d) zvýšenia použitia Fondu rozvoja mesta - spolufinancovanie mesta na invest. akciu 
Zariadenia pre seniorov vo výške 1 117,00 € (33,6 tis. Sk) 
e) reštrukturalizácie nedočerpaného úveru z r. 2007 vo výške 624 900,00 € (18 826 tis. 
Sk) na financovanie ostatných investičných akcií mesta v r. 2009  
 



Vo výdavkovej časti rozpočtu mesta v r. 2009 dochádza k zníženiu objemu výdavkov v 
nasledovnej štruktúre: 
a) zníženie výdavkov - prijaté protikrízové úsporné a racionalizačné opatrenia v MsZ zo 
dňa 25. 08. 2009 v objeme 1 689 448,00 € (50 896 tis. Sk)  
b) ďalšie zníženie výdavkov celkom v objeme 585 803,00 (17 648 tis. Sk) v tom:  
- účelové výdavky, ktoré boli zvýšené / znížené z dôvodu navýšenia/ zníženia účelových 
príjmov  
- presuny rozpočtových prostriedkov na základe požiadaviek správcov fin. prostriedkov  
- nové požiadavky správcov fin. prostriedkov na II. úpravu rozpočtu boli z návrhu vo výške 
226 802,00 € z dôvodu reálnych finančných možností mesta - odporúčané na schválenie len 
v uvedených fin. objemoch vo výške 115 147,00 €. 
Zároveň konštatujeme, že v predloženom návrhu II. úpravy rozpočtu mesta na rok 2009 
nemohli byť z dôvodu výpadku príjmov v tomto roku vôbec akceptované predchádzajúce 
požiadavky správcov finančných prostriedkov mesta spolu za viac ako 2 000 000,00 € (60 
000 tis. Sk), ktoré neboli zaradené už ani do I. úpravy rozpočtu v r. 2009. 

Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, konštatovala, že na základe 
vykonaného preverenia a konštatovania dodržania zákonných ustanovení 
odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Prievidzi schváliť Návrh II. úpravy programového 
rozpočtu mesta Prievidza na rok 2009. 

MsZ uznesením č. 330/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo II. úpravu 
programového rozpočtu mesta Prievidza na rok 2009. 
Hlasovanie: 30 poslancov za 
 
 

- k bodu 10 - 
Žiadosti o zriadenie vecných bremien a majetkoprávne vyporiadanie 

 
 Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia, predložila dve ponuky 
o vyporiadanie majetku, a to: 
Ponuku Železníc Slovenskej republiky Bratislava, o odkúpenie pozemkov parc. č. 1184/49, 
parc. č. 1184/50, parc. č. 1184/54, parc. č. 957/3 o celkovej výmere 1325 m2 za kúpnu cenu 
podľa znaleckého posudku vo výške 26 394,00 € (795 205,- Sk), čo predstavuje 19,92 €/m2 

(600,10 Sk/m²), o odkúpenie ktorých mesto Prievidza požiadalo Železnice Slovenskej 
republiky Bratislava listom zo dňa 04. 07. 2003 z dôvodu majetkovoprávneho vyporiadania 
nehnuteľností pod výstavbu kruhového križovania  pri Depe, v k. ú. Prievidza. 

MsZ uznesením č. 331/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo odkúpenie 
pozemkov vo vlastníctve Železníc Slovenskej republiky Bratislava za kúpnu cenu podľa 
znaleckého posudku vo výške 26 394,00 € (795 205,- Sk), čo predstavuje 19,92 €/m2 
(600,10 Sk/m²), z dôvodu majetkovoprávneho vyporiadania nehnuteľností pod výstavbu 
kruhového križovania pri Depe, v k. ú. Prievidza. 
Hlasovanie: 31 poslancov za  

 
Ponuku spoločnosti MID Prievidza, s. r.o., Bratislava, o prevod rekonštruovaného telesa 
miestnej komunikácie „Hornonitrianska cesta“ (prístupová komunikácia do miestnej časti 
Kúty), ktorú na základe stavebného povolenia č. 2.4.3-02-3155-2009 zo dňa 07. 09. 2009 
vybudoval ako investor stavby „Obchodné centrum – Nedožerská cesta, Prievidza, Objekt 
SO 22.2 – Rekonštrukcia západnej časti Hornonitrianskej cesty“ na pozemkoch parc. č. 
6959, parc. č. 6960/1 a parc. č. 6960/2 v k. ú. Prievidza, s rozpočtovým nákladom 
166 000,00 € (5 000 916,- Sk),  za symbolickú cenu 1,00 €. 

MsZ uznesením č. 332/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo prevod telesa 
rekonštruovanej západnej časti miestnej komunikácie „Hornonitrianska cesta“ vybudovanej 
na pozemkoch v k. ú. Prievidza, z vlastníctva spoločnosti MID Prievidza, s. r. o., Bratislava, 
do majetku mesta Prievidza za cenu 1,00 €. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
 



- k bodu 11 - 
Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku 

 
 Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, predložila 4 žiadosti o kúpu 
pozemku,1 žiadosť o odklad začatia a ukončenia výstavby a tiež predložila návrhy na zmenu 
uznesení MsZ, a to: 
   
Žiadosť Andrey Gričovej, bytom Prievidza, Ul. Š. Králika 15/4, o kúpu časti pozemku v k. ú. 
Prievidza, z parc. č. 929/1, ostatná plocha, vo výmere približne 60 m2, za účelom 
vybudovania štyroch parkovacích miest s tým, že v čase neprítomnosti žiadateľky môžu 
v budúcnosti na predmetnom pozemku parkovať aj ostatní obyvatelia okolitých bytových 
domov. 
 MsZ uznesením č. 333/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo žiadosť Andrey 
Gričovej. 
Hlasovanie: 1 poslanec za, 28 poslancov proti 
 
Žiadosť Viliama Nedeljaka a manž., bytom Prievidza, Športová ulica č. 130/26, o kúpu 
pozemku v k. ú. Prievidza, parc. č. 1772/4, diel 3 (vytvorená z neknihovanej PK parc. č. 
4269) vo výmere 45 m2, zameraného geometrickým plánom č. 208-32/2009, za účelom 
rozšírenia záhrady. 

MsZ uznesením č. 334/09,ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zámer mesta 
Prievidza predať pozemok v k. ú. Prievidza, za účelom rozšírenia záhrady, formou priameho 
predaja, minimálne za cenu stanovenú znaleckým posudkom, t. j. 16,830 €/m2 (507,- Sk/m2). 
Hlasovanie: 30 poslancov za 
 
Žiadosť Štefana Lukáča, bytom Prievidza, Ul. M. Rázusa 44/12, o kúpu časti pozemku v k. ú. 
Prievidza z parc. č. 5089/1, ostatná plocha, vo výmere približne 96 m2, za účelom 
vybudovania polyfunkčného objektu  na zriadenie predajne spodného prádla, zeleniny, 
bižutérie. 
 MsZ uznesením č. 335/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo zámer mesta 
Prievidza odpredať pozemok v k. ú. Prievidza. 
Hlasovanie: 1 poslanec za, 30 poslancov proti  
 
Žiadosť Ing. Anny Šipekovej, bytom Prievidza, Ul. Š. Závodníka 1847/14C,  o kúpu časti 
pozemku v k. ú. Prievidza, z parc. č. 3888, zastavané plochy a nádvoria, v areáli materskej 
školy na Ulici Š. Závodníka  č. 18  v Prievidzi, vo výmere  približne 4400 - 4500 m2, za 
účelom výstavby penziónu, so zriadením vecného bremena práva prístupu cez pozemok 
parc. č. 3860/1. 
 MsZ uznesením č. 336/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo zámer mesta 
Prievidza predať časť pozemku v k. ú. Prievidza. 
Hlasovanie: 31 poslancov proti 

 
 

- k bodu 13 - 
Diskusia  pre  občanov 

 
Do diskusie pre občanov sa prihlásil pán Marián Škrteľ,  ktorý má na území mesta 

Prievidza zriadenú prevádzku a sťažoval sa na výšku poplatkov za komunálny odpad pre 
podnikateľov. Uviedol, že občania s pobytom na území mesta platia za KO čiastku 880,- Sk 
a podnikatelia čiastku 1203,- Sk. Dodal, že nie je občanom mesta Prievidza a len tu podniká 
a produkuje minimálny odpad a platí viac, ako keby mal pobyt na území mesta Prievidza. 
V obci, kde má trvalý pobyt, je poplatok za KO pre podnikateľov omnoho nižší a j oproti 
poplatku pre občanov. Požiadal o prehodnotenie týchto poplatkov v mene podnikateľov 
v Prievidzi.  



Ďalej poukázal na nefunkčnosť Mestského rozhlasu na Mojmírovej ulici, kde je sídlo 
jeho prevádzky. 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, informoval, že zosúladenie poplatkov je len jeho názor 
a nie väčšiny ľudí. Poplatok je schválený VZN a do toho ako to má schválené jeho obec, 
v ktorej má TP, mesto Prievidza nič nie je. Odporučil mu, aby prípade nesúhlasu s výškou 
poplatku za KO podal písomnú žiadosť o zmenu a bude mu podané vyrozumenie v zmysle 
VZN. Mesto Prievidza dáva podnikateľom možnosť množstevného zberu, s tým, že bude 
podpísaná zmluva so všetkými podmienkami. 
 

 
- k bodu 11 - 

Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku 
 

Žiadosť Združenia – Informačné centrum mladých Prievidza, so sídlom v Prievidzi, Tenisová 
č. 25, o odklad začatia a ukončenia výstavby o 3 roky v zmysle Kúpnej zmluvy č. 07/08, 
z dôvodu potreby prekládky inžinierskych sietí do zeme. 

MsZ uznesením č. 337/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo výnimku z Pravidiel 
pre predaj nehnuteľností z majetku mesta fyzickým a právnickým osobám – v Kúpnej zmluve 
č. 07/08 uzatvorenej so Združením – Informačné centrum mladých Prievidza, sa v článku X. 
Zmluvné pokuty v bode 2. mení prvá veta takto: „Kupujúci sa zaväzuje začať s výstavbou do 
4 rokov od účinnosti kúpnej zmluvy.“ a v bode 3. sa prvá veta mení takto: „Kupujúci sa 
zaväzuje dokončiť výstavbu a predložiť právoplatné kolaudačné rozhodnutie do 8 rokov od 
účinnosti kúpnej zmluvy.“ 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
 
 

- k bodu 13 - 
Diskusia  pre  občanov 

 
 Oľga Mečiarová, Bojnická cesta, Prievidza, uviedla, že pred rokmi boli vyvlastnené 
pozemky pre výstavbu baníckeho sídliska a bolo vybudované spoločné a jednotné oplotenie, 
aby bol zabezpečený prístup k nehnuteľnostiam všetkým vlastníkom. Tiež bola plánovaná 
výstavba nových bytových domov a následné vybudovanie novej komunikácie. Tieto 
pozemky však boli nedávno predané a oplotené, a jej ako majiteľke rodinného domu bol 
k nemu znemožnený prístup.  Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, požiadal pani Mečiarovú 
o písomné vyjadrenie. Oľga Mečiarová, informovala, že všetky podklady sú odovzdané na 
stavebnom úrade a na vedomie boli zaslané aj na sekretariát primátora. Ing. Mgr. Jozef 
Kobela, poslanec MsZ, informoval, že požiadavka Oľgy Mečiarovej bola prerokovávaná aj 
v rámci komisie výstavby a konštatoval, že jej situácia sa už rok rieši a všetky jej podmienky 
boli zamietnuté. Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia, odporučila Oľge 
Mečiarovej podať návrh na súd. V závere Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, požiadal 
o doručenie stanoviska od odboru výstavby a RR, oddelenie stavebného poriadku.   
 
 

- k bodu 11 - 
Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku 

 
 V závere tohto bodu predložila Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, 
návrhy na zmenu uznesení MsZ z dôvodu zosúladenia so zákonom č.138/1991 Zb. 
o majetku obcí v platnom znení, a to: 
 
Návrh na zmenu uznesenia MsZ č. 373/08 zo dňa 28.10.2008 z dôvodu jeho zosúladenia so 
zákonom č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení, a návrh, že vzhľadom na 
podmienku mesta Prievidza - aby odpredávané pozemky neboli oplotené, ani využité na 



výstavbu a aby bol na ne umožnený prístup správcov inžinierskych sietí, a nakoľko žiadatelia 
predmetné pozemky dlhodobo užívajú  a naďalej sa budú o ne starať na vlastné náklady,  
jedná sa o dôvod hodný osobitného zreteľa. 
 MsZ uznesením č. 338/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zmenu uznesenia 
v znení predloženého návrhu. 
Hlasovanie: 30 poslancov za 
 
Návrh na zmenu uznesenia MsZ č. 190/09 zo dňa 26.05.2009 z dôvodu jeho zosúladenia so  
zákonom č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení a návrh, že vzhľadom na 
podmienku mesta Prievidza - aby odpredávaný pozemok nebol využitý na výstavbu, ale 
ostala zachovaná zeleň a žiadatelia sa o predmetný pozemok budú starať na vlastné náklady 
tak, ako ho udržiavali  doteraz (počas nájomného vzťahu),  jedná sa o dôvod hodný 
osobitného zreteľa. 
 MsZ uznesením č. 339/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zmenu uznesenia 
v znení predloženého návrhu. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
 
Návrh na zmenu uznesenia MsZ č. 96/09 zo dňa 31.03.2009 z dôvodu jeho zosúladenia so 
zákonom č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení a návrh, že vzhľadom na 
podmienku mesta Prievidza – aby odpredávané pozemky neboli využité na výstavbu, aby 
ostala zachovaná zeleň a žiadatelia sa budú o predmetné pozemky starať na vlastné 
náklady, tak ako sa o ne starali a udržiavali ich doteraz,  sa jedná o dôvod hodný osobitného 
zreteľa. 
 MsZ uznesením č. 340/09,ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zmenu uznesenia 
MsZ v znení predloženého návrhu. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 
Návrh na zmenu uznesenia MsZ č. 97/09 zo dňa 31.03.2009 z dôvodu jeho zosúladenia so 
zákonom č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení, návrh, že vzhľadom na 
podmienku mesta Prievidza – aby odpredávané pozemky neboli využité na výstavbu, aby 
ostala zachovaná zeleň a žiadateľ sa bude o predmetné pozemky naďalej starať na vlastné 
náklady, tak ako sa o ne staral a udržiaval ich doteraz, sa jedná o dôvod hodný osobitného 
zreteľa. 
 MsZ uznesením č. 341/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zmenu uznesenia 
MsZ v znení predloženého návrhu. 
Hlasovanie: 30 poslancov za 
 
Návrh na zmenu uznesenia MsZ č. 98/09 zo dňa 31.03.2009, z dôvodu jeho zosúladenia so 
zákonom č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení a návrh, že vzhľadom na 
podmienku mesta Prievidza – aby odpredávané pozemky neboli využité na výstavbu, aby 
ostala zachovaná zeleň a žiadatelia sa budú o predmetné pozemky starať na vlastné 
náklady, tak ako sa o ne starali a udržiavali ich doteraz,  sa jedná o dôvod hodný osobitného 
zreteľa. 
 MsZ uznesením č. 342/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zmenu uznesenia 
MsZ v znení predloženého návrhu. 
Hlasovanie: 31 poslancov za 
 
Návrh na zmenu uznesenia MsZ č. 422/08 zo dňa 25.11.2008 z dôvodu jeho zosúladenia so 
zákonom č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení a návrh, že vzhľadom na 
skutočnosť, že odpredávané pozemky sú pre mesto Prievidza nevyužiteľné, nakoľko nemá k 
nim priamy prístup, že žiadateľky a ich rodina sa o predmetné pozemky starajú viac ako 80 
rokov a na parc. č. 353/2 je postavená vedľajšia stavba – bývalý rodičovský dom a vzhľadom 
na podmienku mesta Prievidza, aby sa žiadateľky o tieto pozemky naďalej starali na vlastné  
náklady, sa jedná o dôvod hodný osobitného zreteľa. 



 MsZ uznesením č. 343/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zmenu uznesenia 
v znení predloženého návrhu. 
Hlasovanie: 31 poslancov za 
 
Návrh na zmenu uznesenia MsZ č. 192/09 zo dňa 26.5.2009 z dôvodu jeho zosúladenia so 
zákonom č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení a návrh, že vzhľadom na 
podmienku mesta Prievidza – aby odpredávaný pozemok nebol využitý na výstavbu 
a žiadateľ sa o predmetný pozemok bude starať na vlastné náklady, jedná sa o dôvod hodný 
osobitného zreteľa. 
 MsZ uznesením č. 344/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zmenu uznesenia 
MsZ v znení predloženého návrhu. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
  
Návrh na zmenu uznesenia MsZ č. 12/09 zo dňa 27.01. 2009 z dôvodu jeho zosúladenia so  
zákonom č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení. 
 MsZ uznesením č. 345/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zmenu uznesenia 
MsZ v znení predloženého návrhu. 
Hlasovanie: 30 poslancov za 
 
 

- k bodu 12 - 
Rôzne 

 
Bod č. 1 - Žiadosť Združenia pre rozvoj regiónu horná Nitra  

– Regionálnej rozvojovej agentúry Prievidza o finančný príspevok 
 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, informoval o žiadosti Združenia pre rozvoj regiónu 
horná Nitra – Regionálnej rozvojovej agentúry Prievidza o finančný príspevok na technickú 
podporu pri príprave projektu THINKinGREEN (Myslenie v zelenom) vo výške 4 000,00 € 
(120 504,- Sk), ktorý bude slúžiť na prefinancovanie časti mzdových a režijných nákladov 
koordinátora medzinárodnej spolupráce v období september 2009 – marec 2010. 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, v závere dodal, že neodporúča schválenie poskytnutia 
finančných prostriedkov z dôvodu nedostatku financií v rozpočte mesta. 
 MsZ uznesením č. 346/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo žiadosť  
Združenia pre rozvoj regiónu horná Nitra – Regionálnej rozvojovej agentúry Prievidza. 
Hlasovanie: 30 poslancov proti 
 

Bod č. 2 - Žiadosť spoločnosti KL Production, s.r.o., o finančný príspevok  
a bezplatné poskytnutie športovej haly v Prievidzi 

 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, predložil žiadosť spoločnosti KL Production, s. r. o., 
so sídlom Handlová, Dimitrovova č. 25/1, o finančný príspevok vo výške 1 500,00 € na 
čiastočnú úhradu technického a organizačného zabezpečenia organizácie muzikálu Príbeh 
ulice, ktorý sa bude konať dňa 06. 12. 2009 a žiadosť o bezplatné poskytnutie športovej haly 
v Prievidzi na realizáciu tohto podujatia. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, neodporučil 
poskytnutie finančných prostriedkov pre spoločnosť KL Production, s. r. o., ale podporil 
bezplatné zapožičanie športovej haly v rámci 50 hodín, ktoré ma mesto Prievidza zmluvne 
vyhradené ako bezplatné. 
 Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, uviedla, že všetci ostatní usporiadatelia na 
prenájom haly platia, dokonca aj organizácie mesta, prečo by nemala platiť spoločnosť, ktorá 
organizuje exkluzívne akcie. Ing. Peter Paulík, riaditeľ KaSS, informoval, že aj oni, ako 
KaSS, platia za prenájom športovej haly, neplatilo sa len pri usporiadaní Vianočného 
koncertu a to na základe podania žiadosti o bezplatný prenájom. KaSS nie je jediným 
zariadením mesta, ktoré využíva tých to 50 hodím bezplatného prenájmu.  

MsZ uznesením č. 347/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo žiadosť 
spoločnosti KL Production, s. r. o., so sídlom Handlová, o finančný príspevok  vo výške 



1 500,00 € na čiastočnú úhradu technického a organizačného zabezpečenia organizácie 
muzikálu Príbeh ulice. 
Hlasovanie: 29 poslancov proti 
 

MsZ uznesením č. 348/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo bezplatné 
poskytnutie priestorov športovej haly v Prievidzi spoločnosti KL Production, s.r.o., so sídlom 
Handlová, na realizáciu podujatia Príbeh ulice. 
Hlasovanie: 22 poslancov za, 6 poslancov proti 
 

Bod č. 3 - Žiadosť Základnej školy, Ul. Rastislavova v Prievidzi,  
o poskytnutie finančného príspevku 

Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru školstva, informoval o žiadosti ZŠ, Ul. 
Rastislavova o poskytnutie finančného príspevku na opravu zatekajúcej strechy pavilónu sa 
o ponuke spoločnosti G-AMSI na opravu strechy za cenu 6 650,00 €. Uviedol, že čiastku vo 
výške 4 000,00 € poskytne Rodičovské združenie zo svojich zdrojov a od mesta Prievidza 
žiadajú doplatenie rozdielu do konečnej čiastky. 

MsZ uznesením č. 349/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zaradenie 
finančných prostriedkov potrebných na rekonštrukciu pavilónu CH Základnej školy, Ul. 
Rastislavova v Prievidzi, vo výške rozdielu medzi vybranou cenovou ponukou a príspevkom 
rodičovského združenia, vo výške 4 000,00 €, do úpravy rozpočtu mesta Prievidza. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 

Bod č. 4 - Informácia o  pripravovanom projekte 
 Mgr. Ivan Benca, referent pre oblasť školstva, šk. infraštruktúry a vzdelávania, 
informoval o pripravenom projekte Modernizácia vzdelávacieho procesu ZŠ a SŠ – zriadenie 
školiacej miestnosti. Uviedol, že cieľom projektu je zriadenie školiacej miestnosti 
v priestoroch MŠ, Ul. M. Mišíka v Prievidzi, pre potreby realizácie aktivít národného projektu. 
Národný projekt "Modernizácia vzdelávacieho procesu na ZŠ a SŠ" je zameraný na 
inovovanie a zmodernizovanie obsahu vzdelávania a metód vo vyučovaní, ale najmä na 
prípravu učiteľov s novými kompetenciami pre prácu v Modernej škole 21. storočia (pre 
žiakov menej memorovania, zaujímavejšie a pestrejšie hodiny, pre učiteľov lepšie možnosti 
na sebarealizáciu a nový systém kariérneho rastu). V praxi to znamená prípravu nového 
digitálneho obsahu pre modernizáciu vzdelávania učiteľov základných škôl zo všetkých 
regiónov Slovenska. Mesto Prievidza prostredníctvom odboru školstva dostalo ako jediné 
možnosť zriadiť školiacu miestnosť. Národného projektu sa zúčastnia učitelia prievidzských 
škôl na pozíciách účastníkov vzdelávania, lektorov, ale aj expertov pre I. stupeň ZŠ. 
Termín trvania aktivít národného projektu je v období od februára 2009 do novembra 2013. 
Čo sa týka ďalšieho vzdelávania pedagogických zamestnancov prievidzských materských 
a základných škôl plánuje sa nadviazať na už zrealizované vzdelávacie projekty a na veľmi 
úspešné IKT konferencie, ktoré svojim  významom prekročili hranice regiónu a vďaka svojej 
vysokej  úrovni sa dostali do povedomia odbornej pedagogickej verejnosti nielen na 
Slovensku. 
 MsZ uznesením č. 349/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo predloženie 
žiadosti o financovanie projektu s názvom: „Modernizácia vzdelávacieho procesu na ZŠ a SŠ 
– zriadenie školiacej miestnosti“ a financovanie projektu vo výške 17 000,00 €, t. j. 63,25 % 
z celkových oprávnených výdavkov na projekt. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 

Bod č. 5 – Informácia k návrhu Programového rozpočtu mesta Prievidza na rok 2010 
 V rámci tohto bodu rokovania Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, požiadal Ing. Katarínu 
Baškovú, vedúcu ekonomického odboru, aby podala stručnú informáciu k pripravovanému 
návrhu rozpočtu mesta Prievidza na rok 2010. Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického 
odboru, uviedla, že v príjmovej časti rozpočtu dochádza k výpadku podielových daní a aj 
k poklesu príjmov z predaja pozemkov, nakoľko sa čerpajú len finančné prostriedky zo 



splátkového predaja pozemkov. Čo sa týka výdavkovej časti rozpočtu, finančné prostriedky 
sú uvoľňované len na bežné výdavky a prostriedky na kapitálové výdavky boli pozastavené. 
taktiež boli krátené výdavky na granty, transfery, činnosť komisii a VVO. Dňa 25. 08. 2009 
boli schválené protikrízové opatrenia, medzi ktorými bolo aj krátenie mzdy a schválenie 
činnosti MsÚ Prievidza v krízovom režime (obmedzenie činnosti MsÚ počas piatkov), ktorého 
trvanie je predpokladané do konca septembra 2010. 
 
 

- k bodu 14 - 
Interpelácie poslancov 

 
  V rámci interpelácií poslancov sa prihlásil Ján Dobrovodský, poslanec MsZ, 
a požiadal o doplnenie VZN mesta Prievidza č. 103/2009 o podmienkach vylepovania 
plagátov na území mesta Prievidza o vylepovanie plagátov k voľbám do VÚC. Ing. Ján 
Bodnár, primátor mesta, neodporučil zaradenie vylepovania plagátov k voľbám do VÚC, 
nakoľko plochý vyhradené KaSS sú určené na informovanie občanov o podujatiach a nie na 
politickú kampaň. Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, upozornila, že takéto doplnenie nie je 
možné asi ani z legislatívneho dôvodu a to termíny vyvesenia na pripomienkovanie a na 
schválenie VZN. Ján Dobrovodský, poslanec MsZ, následne po vyslovených argumentoch 
proti doplneniu VZN stiahol svoj návrh.  

    
 

- k bodu 15 - 
Záver 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, v závere poďakoval všetkým prítomným poslancom 

a pracovníkom mestského úradu za prácu a celkový priebeh mestského zastupiteľstva 
a vyhlásil zasadnutie za ukončené. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 27. 10. 2009 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
 
 
 
 

P r i p o m i e n k y   o v e r o v a t e ľ o v   z á p i s n i c e : 
 

 
 
 

 
 

 
 
 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
................................................                                .............................................      
           Gabriel Čauder                               Július Urík  
              overovateľ I.                                                                    overovateľ II. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
...............................................                                   ............................................ 
       Mgr. Ľudovít Fábry                                                                Ing. Ján Bodnár 
          prednosta MsÚ                                                                    primátor mesta  
 
 
 
 
Zapísala: Martina Boboková 
                referent pre servis MsR a MsZ 

    V Prievidzi 04. 11. 2009 
 

 


